
 

Referat af bestyrelsesmøde 02.11.2022 kl. 18-20 

Til stede:  Anne, Dorrit, Søren, Berit (supl), Bertram, Nicolai (supl), Benjamin 
Fraværende:  Ingen 
Referent:  Anne 

 
1. Lugtgener 

En andelshaver har lavet opslag på facebook-gruppen vedr. lugtgener/dårlig luftkvalitet i lejl. ifm. 
rygning i foreningen. Bestyrelsen undersøger om vi kan låne professionelt måleudstyr til at måle 
den faktiske luftforurening i lejl. og bagtrappe. Vi kommer ikke til at gøre yderligere for 
luftkvaliteten i kælderen. Røgpolitik tages muligvis op på GF. 
 

2. Legetøj til de større børn i gården (Mia 11, 1.th.) 
Anne fremlægger forslag til foreløbigt indkøb af basketnet, bløde bolde, stylter, ny og bedre 
rutsjebane, stor vandtæt hyndeboks til opbevaring af legesager. Det aftales at Anne og Mia 
indkøber dette for ca. 5000 kr. 

 
3. Nyt tørrestativ. 

Der er opsat nyt tørrestativ ved nr. 15 

 
4. Maling af trappeopgange og renovering af trappetrin. 

Vi vælger tilbud fra Friedmann med armeringsmaling fremfor filt, som anbefalet af maler.  
 

5. Loft i vaskeri. 
Fortsat ikke udført – afventer at håndværker har tid. 

 
6. Næste møde. 

Onsdag 07.12.2022 kl. 18-20. Bestyrelsesmiddag 23.11.2022 – Anne og Benjamin finder et sted. 
 

7. Eventuelt. 
a) Benjamin trækker sig fra bestyrelsen ifm. at han fraflytter foreningen. Suppleant Nicolai 
indtræder som bestyrelsesmedlem.  
b) Berit har mødt Racoon, der sprøjtede gift mod ukrudt. Dette er imod aftalen – aftalen er at de 
skal brænde ukrudt. 


